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Horváthné Éva: A KÍSÉRTÉS LEGYŐZÉSE 

Bor Ferenc: A HANGHULLÁMOK EREJE 

KSZE Ságvár, 2023. 07. 01. élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

 
Drága mennyei Atyánk, hálával teljes a szívünk, hogy vagy nekünk. Hálás a szívünk, hogy 

Te bennünk élsz, velünk vagy, és velünk maradsz és bennünk maradsz mindörökké. 
Köszönjük, hogy bármerre is megyünk, Te ott vagy mellettünk és segítesz minket minden 
utunkban. Bármi körülmény is van körülöttünk, bármilyen rossz dolog, bármilyen rossz 
helyzet, Te ott vagy velünk és kisegítesz bennünket a bajból. Hálás a szívünk ezért, mennyei 
Atyám! Köszönjük, hogy mi a drága Szent Szellem temploma vagyunk. Köszönjük, hogy a Te 
erőd él bennünk, mennyei Atyám, és ez az erő kiárad rajtunk keresztül mások felé is. Hálával 
teljes a szívünk, hogy használhatjuk ezt az erőt. Köszönjük, hogy tőled születtünk, Atyám. A 
Te családodba tartozunk és a Te gyermekeid vagyunk. Köszönjük ezt a közösséget Atyám, 
ami veled van, és ami egymással van Tebenned. Köszönjük, hogy mi benned vagyunk, és Te 
bennünk vagy. Együtt vagyunk, és együtt megyünk tovább az úton, a jézusi úton. Hálás a 
szívünk, hogy életet nyertünk, szellemi örök életet az Úr Jézus Krisztusban. Ő megszerezte 
nekünk az örök életet a mennyei hazába. Hálás a szívünk ezért! Köszönjük, hogy nem csak a 
földi élet során élhetjük meg ezt, hanem a továbbiakban is, ahogy levetjük a földi 
sátorházunkat, úgy a mennyei birodalomban is örök életünk lesz. Köszönjük ezt, mennyei 
Atyám! Ezért nem félünk semmitől. Nem félünk a haláltól! Nem félünk semmi támadástól, 
Uram. Mert a lényünk tiszta, erővel teljes. Nekünk nincs semmi rossz az életben, itt a földön 
sem, mert tiszták vagyunk előtted, igazak vagyunk előtted, Atyám. A Te utadat járjuk, a Te 
Igédben fürdünk minden napon, elmélkedünk a Te Igéden és ezzel mi megváltozunk, mert a 
változás fontos. Megváltozik a gondolkodásunk és krisztusi gondolkodás lesz bennünk. 
Köszönjük ezt neked, mennyei Atyám! A lelkünk orvosa a Te drága, szent Igéd. A lelkünk 
állapota is megváltozik, a Jézus nevében. Hálás a szívünk, hogy le tudjuk uralni a testünket is, 
tudunk parancsolni a betegségeknek, a tüneteknek, tudunk parancsolni az ördögnek, Jézus 
nevében, és eltávozik tőlünk. Köszönjük, mennyei Atyám, hogy a Te utad a mi utunk. 
Köszönjük Neked, hogy nem a világ felé tekingetünk, hanem a helyes úton tartjuk magunkat. 
Nem inogunk meg, se jobbra, se balra, a Jézus nevében. Bármi rossz dolog is van, bármi 
kísértés is van az életünkben, azt letesszük, és utánad megyünk, mert a Te Igéd mindent 
megváltoztat, élő és ható, és minden rossz dolgot levág az életünkről. Mi a Te utadat 
választottuk és nem a világ útját, nem a sátán útját. Köszönjük ezt, Jézus nevében, Atyám! 
Adj nekünk lelki erőt ahhoz, hogy meg tudjuk futni ezeket a köröket, hogy ne kelljen 
állandóan ugyanabban a rossz helyzetben topognunk. Te adsz erőt nekünk. Köszönjük a 
bizonyságokat, amik már bennünk vannak, és amin átmentünk már, Uram, és elmondhatjuk 
másoknak, hogy meg lehet változni, a Jézus nevében. Hálás a szívünk az Úr Jézusért, aki a 
kereszten megváltott minket. Beváltotta a kereszt művét, a megváltás művét. Köszönjük, hogy 
ebben van a mi örök életünk, a megigazultságunk. Köszönjük, hogy az Ő vére folyt értünk, 
megtisztított bennünket. Köszönjük, hogy az Ő Teste megsebesíttetett azért, hogy nekünk 
gyógyulásunk és épségünk legyen a testünkben. Köszönjük a bővölködést, mert Ő szegénnyé 
lett értünk, hogy gazdaggá válhassunk, a Jézus drága szent nevében. Köszönjük, hogy ezeket 
az igazságokat magunkhoz vesszük, gondolkozunk, elmélkedünk rajta, és valóságot öltenek az 
életünkben. Köszönjük, mennyei Atyám, azokat, akik itt jelen vannak, a testvéreket és 
köszönjük azokat is, akik nincsenek itt. Köszönjük az internet hallgatóit is, Jézus nevében. 
Megáldom mindannyiuk életét, a Jézus nevében. Köszönöm a szívüket! Nyitott szíveket, halló 
füleket szólítunk elő a mai alkalomra is. Átadjuk a mai alkalmat a Szent Szellemnek, Ő vezet 
és irányít minket az Ige átadásában, a Jézus nevében. Hálával teljes a szívünk, Atyám, a Jézus 
nevében. Ámen!  
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A zsebkendőkre tesszük a kezeinket. A Jézus nevében köszönöm, mennyei Atyám, hogy 
ez a kenet eltárolódik a zsebkendőkben és köszönjük, hogy ahogy ezeket a zsebkendőket 
ráteszik a beteg testekre, rögtön gyógyulás jön elő, mert a Te isteni erőd kiárad és szaba-
dulások és gyógyulások jönnek elő, a Jézus nevében. Ámen! Halleluja! 

Nagyon jó ebben az áradatban lenne, ebben a kenetben. Nem tudom, hogy ti érzékelitek-e 
most is itt ezt a kenetet, de nagyon jó ebben áradni és köszönjük az Úr Jézusnak, hogy az Ő 
ereje, a Szent Szellem átjár bennünket és még érzékelhetővé is válnak a mai napon. Nem csak 
a mai napon, hanem minden napon visszük magunkkal, akárhova megyünk, akár boltba 
megyünk, akár a munkahelyre is. Ez az erő mindig velünk van és bennünk van, és kiárad, 
Jézus nevében.  

Amit ma tanítani fogok nektek, az Úr üzenetét, az nem kimondottan nekünk szól, de 
magunkhoz vehetjük, mert sok rossz dolgot le kell tennünk az életben, sok kísértést, ami ér 
minket, amiben benne vagyunk. Nagyon jó, amikor hallgatunk az Igéről tanításokat, és ezekről 
a dolgokról, mert ezeknek be kell ivódniuk a gondolatainkba, a szívünkbe, a lelkünkbe és ez 
megváltoztat bennünket.  

A mai tanítás címe: A kísértések legyőzése. Az első igeversünk a Zsidó 4,15. lesz. Lapoz-
zatok oda velem. Azt mondja: 

Zsidó 4,15. 
15. Mert nem olyan főpapunk van, aki ne tudna megindulni gyarlóságainkon, hanem 

aki megkísértetett mindenekben, hozzánk hasonlóan, mégis bűntelen maradt.  
Tehát Jézus átéli és megérti a gyengeségeinket. Megérti, amiben vagyunk, mert Ő is ki 

volt téve azoknak a kísértéseknek, amelyek minket érnek. Isten Igéje azt mondja, hogy Jézus 
minden dologban megkísértetett, hozzánk hasonlóan. Mindenféle kísértésen győztesen ment 
keresztül és sohasem vétkezett. Amikor Jézust kísértés érte, Ő soha nem ment bele, nem 
azonosult vele, hanem mindig megállt az Igén! Ő mindig ellenállt a kísértésnek! Hatalmas 
különbség van Jézus és a mi kísértésünk között, mert Ő minden kísértésnek képes volt 
ellenállni. Nekünk is megvan ez a képességünk. Bemutatta Jézus azt, hogy ellene kell állnunk 
a kísértésnek. Ez az igazság azt bizonyítja, hogy elsősorban nem a cselekedeteinkben jelennek 
meg a kísértések – nehogy valaki bűntudat alá kerüljön –, hanem a gondolatainkban, amin 
gondolkodunk, és ez bizony kihat a hitünkre, hogy miben hiszünk. Jézus abban lett 
megkísértve, amiben mi is, hogy ne higgyünk Istenben. De Ő mindvégig kitartott és erősen 
megállt a hitében.  

Nézzük meg a Máté 4-et, amikor a Szent Szellem elvitte Őt a pusztába és kísértések alá 
került.  Nem olvasom el az egészet, csak néhány igeverset. Itt találkozhatunk azzal, amikor a 
sátán megkísértette Jézust. De Jézus minden esetben az Igével válaszolt a kísértésre. A Máté 
4,4-ben azt írja az Ige, hogy amikor a sátán azzal kísértette meg Jézust, hogy parancsolja meg 
a köveknek, hogy változzanak kenyerekké, akkor Jézus azt válaszolta a sátánnak: 

Máté 4,4. 
4. Ő pedig felelvén, monda: Meg van írva: Nemcsak kenyérrel él az ember, hanem 

minden Igével, amely Istennek szájából származik.  
Mi van megírva? Isten Igéje. Nem azt mondta, hogy a világban lévő mocskos dolgokkal, 

amik kijönnek az emberek száján, azzal élünk, hanem minden Igével, ami Isten szájából 
származik. Tehát erre kell figyelni, hogy mit mond az Ige nekünk. Utána megkísértette azzal, 
hogy a templom tetejére vitte Jézust és azt mondta neki, hogy ha Isten Fia vagy, akkor ugorj le 
onnan. Mivel jött a sátán is? Az Igével! Mert a Te angyalaid meg fognak védeni. Igen, de nem 
kell úgy járni, mint az a pap, aki, mikor jött a nagy vízáradat, a vízözön, hogy mentek a 
segítségek sorba neki és a végén is azt mondta, hogy nem szállok a repülőbe sem és így vízbe 
fulladt. A mi döntésünk, hogy a kísértésnek adunk helyet, vagy annak, amit Isten mond, vagy 
a jó dolgoknak vetjük alá magunkat. Tehát nem szabad azért beleugrani olyan dolgokba, ami 
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nem fedi a valóságot. Biztos nem fogok leugrani innen a teraszról, csak mert a sátán azt 
mondja, hogy majd az angyalok megvédenek. Megvédenek bennünket az angyalok, de azt 
nem mondják, hogy csináljál butaságot. Próbálom elmagyarázni, remélem érthető.  

Tehát itt az a helyzet, hogy a templom tetejére küldte Jézust és azt mondta neki, hogy 
ugorjon le. Mit mondott neki Jézus? Rögtön megválaszolt neki és ellene ment Isten Igéjével: 

Máté 4,7.  
7. Monda néki Jézus: Viszont meg van írva: Ne kísértsd az Urat, a te Istenedet.  
Itt is azzal ment az ördög, hogy megvédenek téged az angyalok, Isten úgyse mond igazat. 

Persze, hogy megvédenek, de ne legyünk buták. Tehát ne kísértsd az Urat, a Te Istenedet. A 
következő kísértésben azt kérte a sátán Jézustól, hogy előtte hajoljon meg, úgy, mint Ádám és 
Éva. Hajoljatok meg előttem. Hajolj meg előttem Jézus, és neked adom azt, ami a tiéd volt. 
Amikor Ádám és Éva átadta az uralmat a sátánnak a föld felett, az a sátáné lett, utána meg 
Jézust megkísértette, hogy neked adom, ha leborulsz előttem és engem imádsz, akkor kapod 
vissza, ami a tied volt, mert elloptam tőled. Milyen kísértések vannak. Erre mit mondott 
Jézus?  

Máté 4,10.  
10. Ekkor monda néki Jézus: Eredj el sátán, mert meg van írva: Az Urat, a te 

Istenedet imádd, és csak néki szolgálj.  
Megint Isten Igéjével jött. Tehát van a sátánnak nagyon sok fortélya, hogy hogyan jöjjön 

ellenünk. Ádám és Éva is abban kísértetett meg, hogy ne higgyék el azt, amit Isten mondott 
nekik. Csak ők annyiban különböztek, hogy ők bedőltek a sátánnak, Jézus pedig nem. Ők 
bedőltek a kísértésnek. Jézushoz hasonlóan mi is folyamatos kísértések alatt állunk. Jézus 
legyen a példaképünk, váljunk hozzá hasonlóvá, amikor meg akar a sátán kísérteni minket 
valakin keresztül. Mert így munkálkodik, embereken keresztül. Ahogy Isten is embereken 
keresztül munkálkodik, úgy a sátán is embereken keresztül munkálkodik. A sátán az összes 
eszközét beveti. A megtévesztést, a hazugságot, a hitetést és arra használja, hogy a hitetlenség 
csapdájába csaljon bennünket. A sátán ezt teszi minden rossz dologgal kapcsolatban. Minden 
rossz dolgot felhasznál arra, hogy a jó dolog ellen menjél, hogy Isten dolgai ellen menjél. Azt 
akarja például elhitetni velünk, hogy Isten nem fogja betölteni a szükségeinket. Nem gyógyít 
meg, nem ad örök életet, nem tölti be a szívünk kívánságát. De két Igét is hozok. Mit mond a 
Filippi 4,19? Nézzük csak meg. Ismerjük az Igét, de olvassuk fel, mert az a jó, amikor 
kimondjuk a szánkon az Igét. 

Filippi 4,19. 
19. Az én Istenem pedig be fogja tölteni minden szükségeteket az Ő gazdagsága 

szerint dicsőségesen a Krisztus Jézusban.  
Ámen! Mit ír itt az Ige? Minden szükségleteteket betölti. A minden, az minden szükség-

letre vonatkozik. Tehát abban minden benne van, az élet minden területére kihat. A minden, 
az minden. Az Efézus 1,3. mit mond? Nézzük meg azt is: 

Efézus 1,3. 
3. Áldott legyen az Isten, és a mi Urunknak, Jézus Krisztusnak Atyja, aki megáldott 

minket minden szellemi áldással a mennyekből a Krisztusban, 
Mit ír itt is? Minden szellemi áldással meg vagyunk áldva. Tehát a minden, az mindenre 

vonatkozik, minden jó dologra. Vannak olyan felekezetek, akik túl sokat beszélnek a bűnről 
és arról, hogy annak milyen következményei vannak. Ha ezt a rossz dolgot teszed, akkor ilyen 
következménye lesz. Mit csinálnak? Bűntudat alatt és kárhoztatás alatt tartanak. Azt akarják, 
hogy bűntudatod legyen. Ha teszel valami rossz dolgot az életedben, most is valamiben benne 
vagy, akkor mások, vagy éppen a vallás, vagy éppen, aki úgy jön neked, rögtön kárhoztatás alá 
tesz, hogy majd meglátod, ha ezt csinálod, akkor mi lesz veled. 
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Jézus nem teszi ezt. Jézus szeretettel van irántad. Bármennyire is rosszak a cselekedeteink 
következményei, a bűn valódi gyökere igazából Isten Igéjének az elutasítása. Az, hogy nem 
foglalkozunk vele, meg az, hogy elutasítjuk, amikor beszélnek róla. Hogy segíteni akarnak 
rajtunk Isten Igéje által, tanítások által, és elutasítják sokan Isten Igéjét.  

De Jézus egy jó példa erre. Tudjátok, mit csinált Jézus? Ez csak az egyik példa, odaült a 
bűnösök közé és nem kárhoztatta őket. Kettő helyen is megnézzük, úgy döntött a Szent 
Szellem. Megnézzük a Máté evangéliumban is. Emlékeztek biztos arra, amikor tanítottam 
Mátéról, a vámszedőről és abban a történetben van egy-két Ige, amit elolvasok nektek. Itt 
ebben a történetben a vámszedő meghívta a házához Jézust. Ez a vámszedő, amikor ott hagyta 
ezt a szakmát és követte Jézust, akkor rögtön meg is hívta a házába vendégül és a 
tanítványokat is. Sokan voltak ott. A farizeusok is ott voltak, látták ezt. Ők a vallástudók, a 
törvénytudók. Ők, akik a fejünkre olvassák a törvényt, pedig mi kegyelem alatt élünk. Majd 
meglátod, ha ezt csinálod ez lesz, meg az lesz. Persze, hogy a rossz dolgok nem jó hatással 
vannak a testünkre, de nem kell folyamatosan kárhoztatni a másikat, mert azzal még jobban 
megerősítjük, hogy bűnbe essen. 

Máté 9,11–13. 
11. És látva ezt a farizeusok, mondának az Ő tanítványainak: Miért eszik ez a ti 

Mesteretek a vámszedőkkel és bűnösökkel együtt? 
Látjátok, milyenek voltak ezek a törvénytudók? Ők nagyobbnak tartották magukat és 

megszólták a másikat, ha leült a bűnösökkel, a paráznákkal.  
12. Jézus pedig ezt hallván, monda nékik: Nem az egészségeseknek van szüksége 

orvosra, hanem a betegeknek. 
13. Elmenvén pedig tanuljátok meg, mi az: Irgalmasságot akarok és nem áldozatot. 

Mert nem az igazakat hívogatni jöttem, hanem a bűnösöket a megtérésre. 
Látjátok, milyen irgalom van benne? Irgalommal állt feléjük, Isten Igéjével szolgált 

feléjük. Nézzük meg a Márk evangéliumban is ezt a részt.  
Márk 2,16–17.  
16. És amikor látták az írástudók és a farizeusok, hogy együtt eszik a vámszedőkkel 

és bűnösökkel, mondának az Ő tanítványainak: Mi dolog, hogy a vámszedőkkel és a 
bűnösökkel eszik és iszik? 

17. És amikor ezt hallja vala Jézus, monda nékik: Nem az egészségeseknek van 
szükségük orvosra, hanem a betegeknek; nem azért jöttem, hogy igazakat, hanem hogy 
bűnösöket hívjak megtérésre. 

Dicsőség az Úrnak! Tehát mit tett Jézus? Lement az ő szintjükre. Tudott velük 
beszélgetni, de nem azonosult velük. Például nem nézte le őket, mert leült közéjük és együtt 
ivott és evett velük. Együtt ivott velük egy kis bort, de nem ivott annyit, hogy lerészegedjen, 
vagy nem azért ült oda, hogy kinézze magának az egyik lányt, aztán elvigye az ágyába, vagy 
földig igya le magát és trágár beszédet mondjon ki a száján. Hanem mit tett? Jézus Isten 
szavát szólta feléjük. Hogyan tette? Szeretetben és nem úgy, hogy kárhoztassa őket. Tehát az 
Igét használta és nem esett kísértésbe közöttük. Tehát tudunk a világban élni úgy, hogy nem 
esünk kísértésbe. 

Ki kell mennünk a világba, mert abban vagyunk, ott dolgozzunk a világi emberek között, 
ott járunk, kelünk. Itt élünk a földön, ahol a világ él. De a Krisztus van benned, és ahogy Ő 
ellent tudott állni a kísértésnek, úgy mi is ellent tudunk állni a világban a kísértésnek. De ez 
nem csak az alkoholra, vagy a dohányzásra, a paráznaságra szól, hanem vannak rossz 
szokásaink. Mert amit a másik csinál, én is azt csinálom. Tehát át lehet formálódni a rossz 
dolgokból a jókba. Rossz szokás a körömrágás is. Abból is meg lehet gyógyulni. Azt is meg 
lehet változtatni. Ezek csak kis dolgok. De van az evés, például, le lehet korlátozni az evés 
mennyiségét. Vagy éppen ehetsz többször egy nap, de keveset egyél egy evésre. Mert az nem 
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jó, hogy csak háromszor eszel és degeszre eszed magad. Olyan szinten fölfújódsz, feszül a 
gyomrod, nem érzed tőle jól magad. Annyi sok minden van, amiből meg lehet változni. A 
rendrakás, hogy elrakom magam után a dolgokat, amiket nem kéne elöl hagyni. Például ‒ csak 
mondok ilyen kis dolgokat, hogy megszokjuk ezeket ‒, ez is egy kísértésfajta, hogy rossz 
dolgokat teszünk. Tehát Jézus Isten Igéjét használta és nem esett kísértésbe.  

Nézzük meg, hogy mit jelent a kísértés. A kísértés egy vonzódás valamilyen helytelen, 
rossz dolog iránt. Olyan kívánság, vagy vágy, amely veszélyezteti a hosszú távú célokat. A 
vallási nyelvezetben a bűnre ösztönzést jelenti. A kísértés már jóval azelőtt megjelenik az 
elménkben, mielőtt még azt megcselekednénk. Amikor az ember kísértésbe esik és elutasítja 
Isten beszédét, akkor előbb-utóbb vétkezni fog. 

 A kísértésnek három fázisa van. Az első maga a kísértés. A második a fontolgatás, vagyis 
gondolkodunk rajta, hogy beleugorjunk, vagy ne, abba a rossz dologba. A harmadik pedig a 
megcselekedése. A középső a legrosszabb, amikor gondolkodunk rajta, fontolgatjuk, hogy 
belemenjünk-e. A bűn valójában céltévesztés. Ebből adódik a valódi kísértés. Minden bűn 
gyökere Isten igazságának elutasítása. Istenben higgy és az Ő szavában, függetlenül attól, 
hogy az emberek mit tesznek, vagy mit mondanak azért, hogy eltérítsenek a helyes útról. Az 
Úrban való hited viszont örömöt és békességet ad, függetlenül attól a helyzettől, amivel éppen 
most küszködsz. Isten Igéje higgyétek, hogy örömöt és békességet ad és meg tud változtatni. 
Nézzünk bibliai példát a kísértés figyelmen kívül hagyására. Az 1Mózes 12,1. verset olvasom 
nektek.  

1Mózes 12,1. 
1. És monda az Úr Ábrámnak: Eredj ki a te földedből, és a te rokonságod közül, és a 

te atyádnak házából, arra a földre, amelyet én mutatok néked. 
Ábrahám engedelmeskedett Isten parancsának, hitben ment előre, és nem tekintett a 

körülményekre. Azt mondta neki Isten, hogy menj el innen és menj el oda, ahová mondom, és 
akkor lesz jó életed. Ábrahám ‒ még akkor Ábrámnak hívták ‒, elindult a feleségével együtt 
és mentek-mentek. Bármilyen körülmény is érte őket, bármilyen külső hatás, akkor is mentek 
előre, mert arra a földre el kellett jutniuk, amit Isten mondott nekik. Ezt bizonyítja a Zsidó 
11,15. Ez Ábrahámról és Sáráról szól.  

Zsidó 11,15. 
15. És ha arra a hazára gondoltak volna, amelyből kijöttek, lett volna alkalmuk a 

visszatérésre. 
Tehát, ha Ábrahám és Sára az elhagyott hazájával foglalkozott volna, akkor megkísérthette 

volna őket a visszatérés gondolata. De mivel figyelmen kívül hagyták az elhagyott földjüket, 
ezért a visszatérés gondolata nem is jelentett számukra kísértést. Ők még csak rá sem 
gondoltak arra, hogy kísértse őket a visszatérés. A te számodra sem jelenthet kísértést az, 
amin nem gondolkodsz. Ha uralod a gondolataidat, akkor elkerülheted a kísértéseket és 
szilárdan megállhatsz Isten útján. Sok hívő a test cselekedeteit próbálja megfékezni. Azonban 
a cselekedeteink minden esetben a gondolkodásunk eredménye. Amin gondolkodunk, azt 
általában ki szoktuk mondani és meg is szoktuk cselekedni. Tehát nagyon fontos figyelni arra, 
hogy min gondolkodunk. Sokan megengedik maguknak azt, hogy helytelen dolgokon 
gondolkozzanak. Amikor megjelenik a kísértés, akkor viszont nagyon sokáig lehet azzal 
vívódni. Mi lehet a kísértés még? Betörés, lopás, sikkasztás, és amit mondtam, a fogyókúra. A 
sikkasztás is egy előre eltervezett gondolatmenet, mire az cselekvéssé fejlődik ki. A lopás is 
az. Ott azért meg lehet állni középen, amikor gondolkodom rajta, hogy megtegyem, vagy ne 
tegyem meg. Vagy éppen a betörés, vagy egy gyilkosság elkövetése. Lehet látni nagyon sok 
olyan sorozatot, amiben megtervezik a gyilkosságot, hogy hogyan, mikor, milyen időben, 
mivel, milyen módon teszik meg. A hívők nem értik, hogy miért esnek folytonosan kísér-
tésekbe. Hát vajon miért? Mert helytelenül gondolkodnak. Tehát a helytelen gondolataik miatt 
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történik meg ez, mert mindig azon jár az eszük. Fontolgatják, gondolkodnak rajta, elmélked-
nek rajta. A helytelen gondolataik miatt történik. Isten viszont arra tanít, hogy hagyjunk 
magunk mögött minden Igével ellentétes dolgot. Lehet ez egy életstílus, lehet ez egy rossz 
társaság. Egy olyan barátot is félre lehet tenni, aki nem jó hatással van a másikra, vagy 
valamilyen szokást vagy hobbit magunk mögött kell hagyni.  

Efézus 5,11–12. Egyszerű fordítás 
11. Többé ne vegyetek részt azokban a hiábavaló dolgokban, amelyeket a sötétségben 

élő emberek szoktak tenni! Sőt, inkább leplezzétek le, és bizonyítsátok be, hogy ezek a 
dolgok rosszak! 

12. Mert még beszélni is szégyen azokról a gonoszságokról, amiket ők titokban elkö-
vetnek. 

Mert ismerünk olyan embert, akiről azt gondoljuk, hogy milyen jó és titokban milyen 
rossz dolgokat tesz. Ezután van az az igesor, hogy minden a napvilágra kerül, ha tovább 
olvassátok ezt a részt. Tehát nem tudjuk elfedni azokat a dolgokat, amiket teszünk. Ha más 
nem is tud róla, Isten mindent tud.  

Tudjátok mi a jó? Hogy Isten bennünk van, mellettünk van. Amikor ebben bizonyos-
ságunk van, és teljes mértékben hisszük, hogy Isten bennünk van, és Ő ebből át tud segíteni, 
hogy meg tudom változtatni azt, amit most teszek. Bízol Istenben! Tudod azt, hogy Ő ott van, 
és Ő veled együtt megteszi, hozzásegít. Akkor meg fogod tudni tenni. De ehhez kell egy út, 
amíg odaérsz. Tehát az Úr arra kér bennünket, hogy tegyük le ezeket az istentelen dolgokat. 
Mert csak akkor leszünk képesek magunk mögött hagyni ezeket a kísértéseket, ha egyáltalán 
nem gondolkodunk ezen.  

Nagyon sokan vagyunk úgy, hogy tettünk rossz dolgokat. Emlékszem rá, most a saját 
példámat mondom, amikor én is elhíztam egy kicsit. Azért mondom ezt el, mert nem esett jól. 
Még ettem, még akkor a nassi jöhet, de nem esett jól, mert nem tudtam jót aludni. Vagy ami-
kor dohányoztam. Tudom azt, hogy vágytam arra, hogy na, mikor tudok már rágyújtani még 
egyszer. Nagyon rossz ez a kísértés. Ez mind a kísértés gondolata, mert azon gondolkodtam. 
A Filippi 3,14. egy nagyon jó igevers.  

Filippi 3,14.  
14. De egyet cselekszem, azokat, amelyek hátam mögött vannak, elfelejtem, azoknak 

pedig, amelyek előttem vannak, nekifeszülve, célegyenest igyekszem az Istennek a 
Krisztus Jézusban onnét felülről való elhívása jutalmára. 

Tehát ne gondolkodj azokról a dolgokról, amiket már magad mögött hagytál, hanem 
azokról gondolkodj, amelyek Isten akaratában előtted vannak. A pozitív gondolataid remény-
séget fognak hozni a kísértések helyett. Tehát, ha van a szívedben egy remény az nagyon jó 
dolog. Ha reménykedsz abban, hogy át tud az Úr formálni, akkor Isten segíteni fog és a kísér-
tés gondolata el is szállt, a hátad mögött is hagytad. A negatív gondolatoktól nem szabadul-
hatsz meg úgy, hogy megdorgálod őket, mert azok úgy nem fognak elmenni. Ez azt jelenti, 
hogy a kísértéseknél nem elég a visszautasítás és az ellenállás. A kísértő gondolatokat új 
pozitív gondolatokkal szükséges helyettesíteni.  

2Korinthus 10,5. 
5. Lerontván okoskodásokat és minden magaslatot, amely Isten ismerete ellen 

emeltetett, és foglyul ejtvén minden gondolatot, hogy engedelmeskedjék a Krisztusnak; 
Látjátok, hogy Isten Igéje megmondja, hogy mit tegyünk? Rontsuk le a rossz 

gondolatokat, az okoskodásainkat, amely Isten ellen emeltetett és vegyük elő Isten Igéjét és 
azt gyakoroljuk, azt vegyük magunkhoz! Ha megpróbálsz nem gondolni valamire, akkor annál 
többet fogsz azon gondolkodni. Tehát, amin nem akarsz gondolkodni, annál inkább azon 
fogsz gondolkodni. Például, most gondoljatok egy finom mézédes dinnyére, hogy milyen 
finom az. Gondoljatok arra, hogy milyen. A gondolatodat a dinnyéről csak úgy tudod át-
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változtatni, ha egy másik gyümölcsre, mondjuk, egy eperre gondolsz. Ha utána már csak az 
epret látod, egy eperültetvényt, akkor már nem látod a görögdinnyét mellette. A mézédes 
görögdinnyét. Amikor rossz gondolat jön, akkor mindig szokták mondani, hogy próbáld 
becsukni a szemed és gondold, hogy a tengerparton vagy. Milyen jó dolog az, hogy a rosszban 
is tudsz a jó dolgokra gondolni. Ez nagyon jó! A gondolatokkal nagyon lehet játszani. Csak 
úgy szabadulhatsz meg a rossz gondolatoktól, ha helyes gondolatokra cseréled le azokat. 
Minden erőfeszítés, amivel megpróbálsz ellenállni a negatív vagy bűnös gondolatoknak, az 
még jobban meg fog erősödni. Nem igazán tudsz ezeknek a dolgoknak ellenállni úgy, hogy 
most már pedig így vagy úgy. Nem fogsz tudni! Erősen el kell mélyedni Isten Igéjén. 
Higgyétek el, amikor elkezded az Írást olvasni és megakad a szemed egy Igén, akkor mindjárt 
olyan szinten bele tudsz mélyedni, hogy teljesen kizárod a külvilágot. Nem is érdekel, hogy 
mi van körülötted. Még az autókat sem hallod, hogy elmegy a ház előtt, vagy a légy 
zümmögését sem hallod meg. Hanem csak Isten hangját hallod az Igéből. Nagyon fontos erre 
figyelni. Erőfeszítésekkel nem lehet másra gondolni, akkor úgyis mindig visszakattan a 
gondolatod arra a rossz dologra. Ez a megoldás, ha Isten Igéjével helyettesíted a rossz, rád 
nyomást gyakorló gondolatokat. A Róma 12,2. azt mondja az elméről: 

Róma 12,2. 
2. És ne szabjátok magatokat e világhoz, hanem változzatok el a ti elméteknek 

megújítása által, hogy megvizsgáljátok, mi az Istennek jó, megengedő és tökéletes 
akarata. 

A mi számunkra van egy tökéletes akarata Istennek, hogy mi jól éljünk, jó legyen az 
egészségünk, jó legyen minden. Amikor az Igén elmélkedsz, akkor Isten gondolata elkezdi 
uralni a te gondolataidat és el fognak távozni a negatív gyötrő gondolatok.  

A befejező Igénk a Filippi levélben a 4,8‒9-es verse, amit megnézhettek a mi fordításunk-
ban, de én az Egyszerű fordításból fogom olvasni nektek.  

Filippi 4,8–9. Egyszerű fordítás 
8. Végül, testvéreim, azokon a dolgokon gondolkodjatok, amelyek igazak, dicséretre 

méltók, igazságosak, tisztességesek, szépek, tiszteletre méltók, kiválók és dicséretesek. 
9. Továbbra is úgy éljetek és tevékenykedjetek, ahogyan azt tőlem láttátok, 

hallottátok, tanultátok és elfogadtátok, akkor veletek lesz a békesség Istene. 
Köszönöm, hogy meghallgattatok. Most átadom a szót Bor Ferenc pásztornak. 
 
Bor Ferenc: A hanghullámok ereje 
Köszönjük drága mennyei Atyánk, hogy hetente egybe gyülekezhetünk az Úr Jézus 

Krisztus szent nevében, és Ő itt áll középen, ahogy meg van írva az Igében. Köszönjük 
Atyám, hogy ebben a jelenlétben minden alkalommal megfürödhetünk. Köszönjük, hogy 
tanítasz bennünket, hogy egyre feljebb növekedhessünk a megértésben, a kijelentésben, a 
világosságban. Köszönjük Atyám, hogy több tanításon keresztül szóltál hozzánk a szavaink 
fontosságáról, a szavaink erejéről. Hisszük, hogy ez az üzenet beül a szívekbe, akik hallgatják 
ezt. Felnövekszik és gyümölcsöt terem a számukra, a Jézus nevében. Ámen!  

Köszönjük az Úrnak Évi pásztor tanítását. Ahogy mondta, hogy csak úgy lehet a rossz 
gondolatoktól megszabadulni, ha a rosszakat kicseréljük jókra. Egy gyakorlati példával 
szeretném ezt bemutatni. Kezdjetek el magatokban számolni, egy, kettő, így sorban. Hány óra 
van most? Mondjátok meg! És a számolásban hol tartasz? Megálltál! Tehát így kell a 
gondolatokat kicserélni. Ez egy nagyon jó példa arra.  

Évi pásztor tanításához szeretnék még hozzáfűzni egy történetet és egy Igét. Szintén a 
kísértéssel kapcsolatos. Volt egy zöld ruhás hölgy, egy újjászületett keresztény. Istentől kapott 
egy álmot, hogy menjen el egy vendégszolgáló alkalmára, és nagyon fontos próféciát fog 
kapni a családja számára, mert ő már régóta imádkozott azért, hogy a családja újjászülessen. 
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Ezt a szívében elhatározta, eldöntötte, de közbejött egy tényező, hogy pont azon a hétvégén 
jött haza a lánya a családjával, ezer kilométerekről. A férje marasztalta: tudod, hogy a lányod 
ritkán jön haza, maradj itthon! Aztán elvitte őt a ruházati boltba, mert tudta, hogy korábban 
kinézett egy ruhát, és azt mondta, hogy gyere el, és megveszem. Ez két kísértés volt a 
számára, hogy otthon maradjon, és ne Isten akaratát teljesítse be. Ne azt, amit kapott álomban, 
hogy menjen el a vendégszolgáló alkalmára. De ő ezeket a kísértéseket mind félretette, 
visszautasította, és megmaradt Isten útján. A végeredmény az lett, hogy elment engedelmesen 
az összejövetelre. Megkapta a próféciát, hogy üdvözül a házad népe, és amikor hazament 
valóban azt látta, hogy egy keresztény műsor előtt ül az egész család, potyognak a könnyeik, 
és befogadták az Úr Jézust. Tehát nem szabad, hogy a körülmények befolyásoljanak bennün-
ket és megengedjük, hogy lekorlátozzanak.  

Az Ige pedig a múlt héten említett Jób 22,28, ami azt mondja: 
Jób 22,28. 
28. Rendeld el, és meglesz az néked, és a te útjaidon, világosság fénylik.  
Azt mutatta az Úr, hogy ennek az Igének a gyakorlati oldaláról is szóljak pár szót. Hogyan 

kell ezt értelmezni és gyakorlatban alkalmazni, mert nincs mindenkinek kellő megértése erről. 
A Bővített fordítás két fontos szót említ: „döntesz” és „elrendelsz”. Nekünk az első lépés, 
amit meg kell tennünk, hogy döntenünk kell, hogy ott akarok lenni azon az összejövetelen 
vagy azon a rendezvényen vagy azon az esküvőn, aztán ki kell hirdetnünk, mert Isten csak így 
tud mellénk állni és támogatni bennünket abban, hogy valóban legyen szabad lehetőségünk, 
alkalmunk arra, hogy ott legyünk.  

A legfőbb kérdés az, hogy akarod-e, hogy ott legyél? A hozzáállásod határozza meg azt, 
hogy Isten milyen mértékben tud melléd állni. Nem szabad megengedni, hogy a döntéseinket a 
korlátozó körülmények befolyásolják. A Prédikátor 11,4-et olvassuk el: 

Prédikátor 11,4. 
4. Aki a szelet nézi, nem vet az; és aki sűrű fellegre néz, nem arat. 
Ámen! Ez az Ige egy olyan emberről szól, aki a körülményekre tekint, és nem hitben jár. 

De ez nem jó nekünk.  
Saját példámat hozom, ahogy a pásztortársam is. Három évtizedig a vasúton dolgoztam. A 

vasút egy folyamatos üzem, és valakinek mindig szolgálatban kell lenni, mert megállna a 
közlekedés. Ha ott szerettem volna lenni egy bizonyos eseményen, egy evangelizáción vagy 
családi rendezvényen, és éppen nem voltam szabadnapos, akkor valamelyik kollégámat meg-
kértem, hogy cseréljen velem. Vagy megkértem a szabadságon levő kollégát, hogy lépjen be 
helyettem egy napra, és én azt később visszaadom neki. Ugyanis Istennél mindenre van 
megoldás. Hála Istennek, olyan rugalmas főnökünk volt, aki ezt megengedte, hogy cseréljünk. 
Egy kikötése volt, hogy mindig legyen valaki szolgálatban, hogy a kerekek tudjanak gurulni. 
Ez egy kis bevezető volt.  

Áttérek a mai üzenetre: A hanghullámok ereje a mai tanítás címe.  
Több tanításon keresztül volt szó eddig a szavak teremtő erejéről, csak különböző címekkel 

volt ez illetve, ma is arról lesz szó, hogy a szavainknak milyen teremtő ereje van, és hogy ezt 
igenis használjuk.  

A bevezető Igénk a Zsidó 11,3. 
Zsidó 11,3. 
3. Hit által értjük meg, hogy a világ Isten Igéje (Rhema) által teremtetett, hogy ami 

látható, a láthatatlanból állott elő. 
Ámen! Ebből egyértelműen látszik ebből az, hogy Isten a szavával teremtette a világot, és 

az ember Isten képmására lett teremtve. Nekünk is ugyanúgy kell működnie a szavaink 
teremtő erejének, mint Istennek.  

1. Kísérlet 
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Kutatók egy megdöbbentő kísérletet végeztek el két vízmintával, amely segít megérteni a 
szellemi dolgok működését. A szennyezett víz molekularészecskéi rendezetlen alakzatot 
mutattak a mikroszkópon keresztül. De annak a víznek a szerkezete megváltozott, amely felett 
imádkoztak. Ennek a víznek a részecskéi csodaszép kristályos formában pompáztak, ráadásul 
ennek a szerkezete egy hónapig változatlan maradt. Ez döbbenetes! A vizsgálat során kiderült, 
hogy pozitív szavakkal alakítani lehet a víz szerkezetét. Arra is felfigyeltek, hogy a víz képes 
egyes szavak rezgésszámát memorizálni, azaz rögzíteni. Most jön a lényeg! Mivel az emberi 
szervezet 70%-át víz alkotja, így az ima és a hitmegvallás erejével a testünket is képesek 
vagyunk befolyásolni, ami fontos tényező az egészség megőrzésében. Az imánkban előnyös 
az Igét folyamatosan a szánkra venni, mert élet van a kimondott Igében. Isten százhúsz évben 
határozta meg az ember életének a hosszát, ezért mi ragaszkodjunk ehhez. Ezt olvassuk el az 
1Mózes 6,3-ban: 

1Mózes 6,3. 
3. És monda az Úr: Ne maradjon az én szellemem örökké az emberben, mivelhogy ő 

test; legyen életének ideje: százhúsz esztendő.  
Ámen! Ez egy olyan Ige, ahol Isten kijelentette, hogy mennyi legyen az ember életkora. 

Ragaszkodjunk ahhoz, hogy ez a minimum. De Izrael népének az élethossza a pusztában 
sajnos hetven-nyolcvan évre csökkent, mert a lázadás és az ellenszegülés miatt átok alá 
helyezték saját magukat. Sokan hivatkoznak a Zsoltárok 90-re, ahol olvasható ez a hetven-
nyolcvan év, de a 90-es Zsoltár Mózes imája, ahol gyakorlatilag panaszkodik, hogy csak 
hetven-nyolcvan év az ember élete. Ezt nézzük meg a Zsoltárok 90,7‒10-ig: 

Zsoltárok 90,7–10. 
7. Bizony megemésztettünk a Te haragod által, és a Te búsulásod miatt megromlunk! 
8. Elédbe vetetted a mi álnokságainkat; titkos bűneinket a Te orcádnak világa elé. 
9. Mert minden napunk lehanyatlott a Te haragod miatt; bevégeztük esztendeinket, 

mint egy sóhajtást. 
10. A mi esztendeinknek napjai hetven esztendő, vagy ha feljebb, nyolcvan esztendő, 

és nagyobb részük nyomorúság és fáradság, amely gyorsan tovatűnik, mintha repül-
nénk.  

Tehát ne ragadjuk ki a szövegkörnyezetből a 10-es verset, mert ha csak arra fókuszálunk, 
valóban azt látjuk, hogy hetven-nyolcvan év, de ennek megvan az oka, ahogy említettem, a 
lázadás és ellenszegülés.  

Egyébként, amikor Egyiptomból kivonultak, tizennégy nap alatt elérhették volna Kánaán 
földjét, de mivel lázadóak voltak, és ellenszegültek Isten parancsának és hitetlenek voltak, 
ezért negyven évig bolyongtak a pusztában. Ez egy ítélet volt, és akik rossz jelentést hoztak, 
azok meghaltak addigra, mire Józsuéval bejutottak a Kánaán földjére. Egyébként ők kísértés 
alatt voltak, mert megengedték maguknak, hogy visszagondoljanak arra, hogy milyen volt 
Egyiptomban. Annak ellenére, hogy rabszolgaságból szabadultak ki, visszakívánkoztak az 
egyiptomi rabszolgaságba, ami helytelen persze, mert erről gondolkodtak. Ez forgott a 
fejükben. Nem hittek Isten ígéretének, hogy Ő beviszi őket a mézzel és tejjel folyó Kánaán 
földjére.  

2. Teremtés 
Első hallásra hihetetlen, hogy a vízmolekulák képesek meghallani és hordozni a hangunkat. 

Ez alapján képzeld el, hogy milyen romboló hatással van a testünkre az, amikor az épség 
helyett a tüneteket szóljuk magunk felett. Mert bizony tény, hogy a sejtjeink működését 
befolyásolják az építő vagy a romboló szavak és megnyilvánulásaink. A hang szellemi erőt 
hordoz. A hanghullámok a sejtekbe beivódnak. Isten a teremtést hanghullámok által végezte 
el, hittel szólt és előállt mindaz, amit Ő kimondott. Valójában minden úgy lett teremtve, hogy 
Isten a létezésbe szólta a dolgokat. Most az Egyszerű fordításból olvasom a Zsidó 11,3-at: 
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Zsidó 11,3. Egyszerű fordítás 
3. Hitünk által értjük meg, hogy a világmindenséget Isten a kimondott szava által 

teremtette, és hogy a láthatókat a láthatatlan dolgokból hozta elő. 
Egy más megfogalmazásban ez így hangzik: „a fizikai világ a szellemi világ másolata”. 

Úgy, ahogy manapság egy papírlapot lefénymásolnak, ehhez hasonló, hogy a szellemi világ le 
lett másolva és így alakult meg a fizikai világ.  

A hanghullámok be vannak ágyazva minden teremtett dologba. Ugyanazzal az 
alapelemmel készült minden teremtett dolog: Isten dicsősége és a hittel szólt hangja által. 
Isten dicsősége nem más, mint a Szent Szellem. Ezt olvassuk el az 1Mózes 1,2‒3. versekben: 

1Mózes 1,2–3. 
2. A föld pedig kietlenné és pusztává vált, és sötétség volt a mélység színén, és az Isten 

Szelleme lebegett a vizek felett. 
3. És monda Isten: Legyen világosság: és lett világosság. 
És ha tovább olvassátok, több esetben olvassuk azt, hogy „és monda Isten”. És amit 

kimondott, az mind meglett. Az Ádám előtti özönvíz is Isten hangjára húzódott vissza, mert a 
víz hallja és engedelmeskedik a szavunkra, és nemcsak a víz, hanem mindaz, ami vizet 
tartalmaz. Növény, emberi test, állati test. Olyan kísérlet is volt, hogy beszéltek a 
növényekhez: az egyikhez rossz szavakat, a másikhoz pozitív szavakat, és különbség volt a 
két növény fejlődése között. A Zsoltárok 104-ben olvassuk el 6‒8-ig szóló Igéket:  

Zsoltárok 104,6–8. 
6. Vízáradattal, mint egy ruhával borítottad be azt, a hegyek felett is vizek állottak. 
7. Egy kiáltásodtól eloszlának, és mennydörgésednek szavától szétriadának. 
8. Hegyek emelkedének fel és völgyek szállának alá arra a helyre, amelyet fundáltál 

nékik. 
Isten itt szólt a vizekhez – az Ádám előtti vízözönről van szó – és a vizek hallgattak Isten 

szavára, és szétoszlottak.  
A következő eset az Ezékiel könyvében van, a 37. fejezetben. Ezékiel Isten utasítására 

parancsolt a csontoknak, azok a hang hatására egyberendeződtek és életre keltek. Ez is 
fantasztikus. Itt a példa arra, hogy az emberi testhez is lehet szólni, mert vizet tartalmaz. Az 
Ezékiel 37. fejezetben az 1. vers: 

Ezékiel 37,1. 4–7. 
1. Lőn énrajtam az Úrnak keze, és kivitt engem az Úr Szelleme által, és letett engem a 

völgynek közepette; mely csontokkal volt rakva.  
4. És monda nékem: Prófétálj e csontok felől és mondjad nékik: Ti megszáradt 

csontok, halljátok meg az Úr beszédét! 
5. Így szól az Úr Isten ezeknek a csontoknak: Ímé, én bocsátok tibelétek szellemet, 

hogy megéledjetek. 
6. És adok reátok inakat, és hozok reátok húst, és bőrrel beborítlak titeket, és adok 

belétek szellemet, hogy megéledjetek, és megtudjátok, hogy én vagyok az Úr. 
7. És én prófétálék, amint parancsolva volt nékem. És mikor prófétálnék, lőn zúgás és 

ímé zörgés, és egybemenének a csontok, mindegyik csont az ő csontjához. 
Ez az életre keltő hatalom lett neked átadva, hogy használd, mind a te javadra, és mások 

javára is. A Jézus nevében lévő hatalmat gyakorlatilag úgy lehet szemléltetni, hogy egy 
magasabb rangú személyre hivatkozunk. Nem tudom, hogy veletek történte-e olyan, hogy a 
főnökötök elküldött egy másik irodába, hogy intézz el egy dolgot az ő nevében, és amikor 
odamentél abba a másik hivatalba, akkor mondtad, hogy a Kispista Jóska főnököm küldött, 
hogy ezt az ügyet elintézzem. Ehhez hasonló, amikor mi Jézus nevében rendelünk el valamit. 
Lehet, hogy a pásztorotokkal történt ilyen, hogy az óvoda vezetője elküldött az Önkormány-
zathoz, valamit el kellett intézni az óvoda vezetőjének a nevében. Azzal kezdted a mondó-
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kádat az önkormányzati hivatalban, hogy a főnökasszonyom küldött, hogy ezt intézzem el. 
Tehát hivatkoztál egy névre. Ugyanez történik, amikor Jézus nevében hivatkozunk arra, hogy 
parancsolunk a hegynek, hogy távozzon el! Parancsolunk egy tünetnek, hogy szűnjön meg. 
Talán ez így érthető!  

3. A működtetés kulcsa 
Gondolj csak bele, hogy a víz és más elemi részecskék reagálnak a hangra. Ha pedig ez 

igaz, akkor minden teremtett dolog egy bizonyos értelemben tud hallani, és válaszol is 
valamilyen módon. Isten hangja teremtette és irányította a teremtést, hogy egy konkrét dolog 
valósággá váljon. Mózes első könyvében az 1. és a 2. fejezet erről szól.  

Ha Isten jelenlétében vagy, lehetséges egy tárgyat, mintegy áttranszformálni, hogy egy 
másik dologgá átformálódjon. A 2Mózes 7. fejezetében olvashatunk arról, hogy amikor a 
fáraó előtt volt Mózes, akkor a varázsló botja kígyóvá változott.  

2Mózes 7,9. 
9. Ha szól hozzátok a fáraó mondván: tegyetek csodát; akkor mondd Áronnak: Vedd 

a te vessződet és vesd a fáraó elé; kígyóvá lesz. 
Egy teremtett dolog át tud alakulni egy másikká, ha hanghullámokkal erre utasítjuk a Szent 

Szellem irányítása alatt. Ez nem varázslás, mert ha valaki a saját erejét használja erre vagy 
okkult erőket, az varázslásnak minősül. Ez meg egy természetfeletti csoda, amit most 
felolvastunk.  

A tudomány rávilágít arra, hogy miként működik a kimondott Ige. Még az elénk álló 
akadályoknak is el kell távozniuk a felszólításunkra. A kutatás a Márk 11,23. versét is 
alátámasztja, mert arról szól, hogy aki hittel mondja, mondja, mondja, meglesz néki, amit 
szólt. Csak idő kérdése! 

Márk 11,23. 
23. Mert bizony mondom néktek, ha valaki azt mondja ennek a hegynek: Kelj fel és 

ugorjál a tengerbe! és szívében nem kételkedik, hanem hiszi, hogy amit mond 
megtörténik, meglesz néki, amit mondott. 

Ennek ismeretében már értelmet nyer más emberek megáldása is.  
4. Tudatos működtetés 
Az eddig hallottak és tanultak egy kulcs a számunkra, és így már sokkal jobban érthető az 

étel megáldása is, amelynek során az ima hatására, az eledelben esetlegesen előforduló káros 
anyagok hatástalanná válnak. Ezt olvassuk el az 1Timótheus 4,4‒5. versekben: 

1Timótheus 4,4–5. 
4. Mert Istennek minden teremtett állata jó, és semmi sem megvetendő, ha hálaadás-

sal élnek azzal; 
5. Mert megszenteltetik Istennek Igéje és könyörgés által.  
Egyszer, nagyon régen hallottam egy bizonyságot, hogy egy professzor tartott valahol egy 

előadást, és késő este lett vége, mire hazament, bezártak a boltok és a hűtőszekrényében nem 
volt más, mint egy bontott konzerv, ami már elkezdett romlani. De annyira éhes volt, hogy azt 
a bontott konzervet elővette, és hittel imádkozott és vette magához, és nem lett semmi baja.  

A hanghullámok működésének ismeretében képesek vagyunk az Ige megvallásával 
tudatosan a helyes működésre programozni a szerveinket. A következőképpen szólhatunk 
hittel, az 1Péter 2,24. alapján. Ezt mondjuk el együtt! 

Tudatában vagyok annak, hogy a sejtjeim hallják a hangomat, így test felszólítalak a Jézus 
nevében, hogy vesd le a hazug tüneteket, és öltsd magadra a Krisztusban kapott szent 
egészséget, és abban járj! Ámen! 

Elolvassuk azért az 1Péter 2,24-et, hogy mi alapján imádkoztunk: 
1Péter 2,24. 
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24. Aki a mi bűneinket maga vitte fel testében a fára, hogy a bűnöknek meghalván, az 
igazságnak éljünk: Akinek sebeivel gyógyultatok meg.  

Itt a végén van a lényeg, és arra figyeljetek oda, legyetek szívesek, hogy ez múlt idő. Tehát 
ez már megtörtént két évezrede, nekünk csak birtokba kell venni azt, amit az Úr Jézus 
megszerzett a számunkra, a szenvedése és a kereszthalála által. Biztosak lehetünk abban, hogy 
a testünk és a tünet meghallja a hangunkat, és engedelmeskedni fog, mint ahogy Péter anyósa 
esetében is eltávozott a láz. Ezt olvassuk el a Lukács 4-ben a 38–39-es verseket:  

Lukács 4,38–39. 
38. Azután a zsinagógából eltávozván, a Simon házába ment. A Simon anyósa pedig 

nagy hideglelésben feküdt, és könyörögtek neki érette. 
39. És Jézus mellé állván, megdorgálá a hideglelést, és az elhagyá őt; és ő azonnal 

felkelvén, szolgála nékik. 
Itt két dolgot kell megfigyelnünk, hogy a láz meghallotta Jézus szavát. A láznak, meg a 

betegségnek, meg a tünetnek, van füle. Meghallja, és köteles engedelmeskedni. A „meg-
dorgál” szó jelentését megnéztem, azt jelenti, hogy: rászól, megszid, rendre utasít, parancsol. 
Tehát, amikor megdorgálunk valamit, egy tünetet, akkor gyakorlatilag ezt tesszük. 

Ahogy az Igében rejlő isteni fajta élet kiárad, amikor azt megvalljuk, meg fogunk újulni a 
feltámadás erejében. A Róma 8,11. következik: 

Róma 8,11. 
11. És ha annak a Szelleme lakik bennetek, aki feltámasztotta Jézust a halálból, 

ugyanaz, aki feltámasztotta Krisztus Jézust a halálból, megeleveníti a ti halandó testei-
teket is az Ő tibennetek lakozó Szelleme által.  

Halleluja! Akkor mondjunk egy közös megvallást megint: Köszönöm, drága Szent Szellem, 
hogy őrjáratot jársz a testem határain, és megújítod a földi sátorházamat, ami a Te szent 
templomod. Ezért ez mentes minden rebellis működéstől, elváltozástól és kórokozótól. Ámen! 

Amikor a dicsőség elér bennünk egy bizonyos szintet, az jótékony hatással lesz a tested 
sejtjeire és lényed teljes molekuláris szerkezetére. És ahogy a pásztorotok mondta, az Úr 
jelenléte nagyon itt volt már a dicséret alatt, és azt hiszem, hogy mindannyiunkat megérintett. 
Köszönjük ezt a jelenlétet, hogy ebben lehetünk minden alkalommal, amikor összejövünk.  

Legyetek áldottak, és alkalmazzátok Isten Igéjét! Ámen!  
 
Horváthné Éva: 
Akinek van mondanivalója, az Úr megérintette a szívét, azt nyitott szívvel és szeretettel 

meghallgatjuk. 
 
Bor Ágnes: 
Elhangzott az a példa a mai tanításban, hogy a pap az árvízben nem fogadta el a segítséget. 

Szeretném most ezt egy kicsit bővebben elmesélni, ahogy én emlékszem rá.  
Ez úgy történt, hogy árvíz lett, és a pap úszott az árvízben és imádkozott Istenhez, hogy 

küldjön neki segítséget. Ő hitt abban, hogy Isten kinyúl érte és kimenti, megmenti őt onnan. 
Először jött egy ember, már nem emlékszem milyen járművel, aztán jött még egy ember, még 
egy ember. Arra emlékszem, hogy volt csónak, meg repülő, talán tutaj volt a harmadik jármű. 
Mindet elküldte, hogy csak menjetek, majd Isten kiment engem. Aztán megfulladt, felkerült a 
mennybe, és ott megkérdezte Istentől, hogy miért nem mentettél ki engem? Isten azt 
válaszolta, hogy küldtem három embert, de te mindet elutasítottad. Küldtem három embert, de 
te nem fogadtad el tőlük a segítséget. Ennek az a lényege, hogy Isten embereken keresztül 
nyúl ki felénk és embereken keresztül érkezik a segítség.  

Most itt a dicséret alatt jött egy gondolat, hogy sokan betegek, ezt hozom most példának. 
Ha a kertünkben gazolunk és a gaznak csak a tetejét vágjuk le és a gyökere a földben marad, 
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az újra kihajt. Ugyanígy sokszor a betegségnek van egy gyökere, az lehet sokféle eredetű, 
lehet egy lelki eredetű dolog, stressz, vagy valami rossz élmény, amit az emberek még a 
lelkükben nem tudtak feldolgozni, vagy lehet túlterheltség, túlhajszoltság, vagy lehet egy 
környezet, ahol olyan szavakat szólnak mások az ember felé, ami romboló hatású, ez is lehet 
egy akadálya a gyógyulásnak. De, ha megtaláljuk ezt a gyökeret, és azt kihúzzuk, akkor tud 
valóságba jönni a gyógyulás. Ezért szükséges megtalálni a gondolkodásunkban, a lelkünkben 
ezt a gyökeret, mert általában ott van. Lehet egy rossz gondolkodásmód, lehet ez egy rossz 
beszéd, vagy egy rossz életvitel, valakinél ez is okozhat betegséget, vagy valaki sok káros 
anyagot juttat a szervezetébe, ez is sokféle dolog lehet. Valaki túlzásba viszi bizonyos káros 
élelmiszerek fogyasztását, vagy sok káros anyagot tartalmazó italt fogyaszt, sok minden lehet. 
Lehet, hogy valakinek változtatni kell az étrendjén, vagy valaki sok üdítőt iszik, ami sok 
műanyagot tartalmaz. Sokféle dolog lehet ez, más dolgokat fogyasszon, mint amit eddig 
fogyasztott. Az a fontos, hogy a gyökeret találjuk meg, mert akkor tudjuk meg azt, hogy min 
kell változtatni ahhoz, hogy lelkünk is és a testünk is gyógyult, egészséges legyen. Tudunk 
kijelentést kérni az Úrtól, ezzel kapcsolatban, hogy mutassa meg, hogy mi az a gyökér, amit ki 
kell tépnünk. Mi az, amin változtatnunk kell az életünkben? Hisszük, hogy az Úr ezt 
megmutatja, és tudunk egyre mélyebb kijelentést, egyre mélyebb belső tanítást kérni az Úrtól 
ezzel kapcsolatban. Hisszük, hogy megadja nekünk, és köszönjük ezt az Úrnak! 

Valamikor úgy készülök az üzenetre, hogy már otthon kapok egy gondolatot, vagy Igét, 
ami a szívemben van, és azt mondom el. Valamikor úgy jövök el az alkalomra, hogy nincs 
semmi gondolat vagy Ige, hanem itt kapok valamit. Most is itt kaptam a dicséret alatt. 
Köszönjük az Úrnak az Ő Igéjét, és köszönjük, hogy az Ige, az igazság megismerése, 
szabadokká tesz bennünket. Ámen! 

 
Horváthné Éva: 
Ezzel a pappal kapcsolatban, aki meg akart menekülni, akinek Isten küldött mentőövet, 

hasonló eset, amikor Péter is a vízen járt, és amikor levette a tekintetét Jézusról. A láthatókra 
tekintenek az emberek, az a baj. Hiszem, ha látom. Várnak arra, hogy Isten segítsen, de ha 
csak egyhelyben ülünk és várjuk a sült galambot, akkor Isten nem tud segíteni. 

A 2Korinthus 4,18-as Ige jött nekem: 
2Korinthus 4,18. 
18. Mivel nem a láthatókra tekintünk, hanem a láthatatlanokra; mert a láthatók ideig 

valók, a láthatatlanok pedig örökkévalók. 
Tehát, ha a láthatatlan dolgokra tekintünk, ami valóságosabb, mint a látható, akkor történik 

meg velünk igazából a csoda, akkor történik meg az életünkben a változás. Ne arra várjunk, 
hogy fizikailag lássuk, hogy Jézus lenyúl értünk és kiemel a problémából, ahol fuldoklunk, 
hanem a láthatatlan Istenben higgyünk, hogy Ő létezik, és ma is él, és meg tudja cselekedni az 
életünkben a jó dolgokat! Ámen! 

2Korinthus 5,7. 
7. Mert hitben járunk, nem látásban. 
Így van! Ámen! Nagyon fontos, hogy a hitünket gyakoroljuk és a gondolatainkat tegyük 

helyre. Ezek a dolgok nagyon fontosak. Jézus nevében. Ámen. 
Köszönjük, mennyei Atyám, hogy a mai alkalom a Te vezetésed alatt történt meg, a Jézus 

nevében. Köszönjük, mennyei Atyám, hogy az Ige gyökere mélyen bent van a szívünkben, és 
a mai üzenetek is meggyökereznek a szívünkben, és hatalmasra fognak nőni. Megoldások és 
kijelentések megjönnek a gondolatainkba, az életünkbe, és megváltoznak az érzéseink, 
megváltoznak a gondolataink, és az életstílusunk, a szokásaink is megváltoznak, a Jézus 
nevében. Hálásak vagyunk, Uram. Ámen! Halleluja! 
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Meghívlak benneteket egy közös imára, hogy megerősítsük a hitünket az Úrban. Azt 

mondja Isten Igéje, hogy szükség néktek újonnan születnetek, és ha valaki újonnan nem 
születik, nem láthatja meg az Isten országát. Ezek Jézus szavai voltak, Ő mondja ezeket, és 
meg kell vallani a hitünket, hogy hiszünk Jézusban, hisszük, hogy Ő Isten Fia, meghalt és 
feltámadt, és ma is él. 

 
Mondjuk együtt ezt az imádságot: 
 
Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia. 
Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért, a Biblia tanítása szerint.  
Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból, az én megigazulásomért.  
 
Kérlek, Jézus legyél az én Uram!  
Legyél az én Megváltóm!  
Legyél az én Gyógyítóm!  
Jézus, Úrrá teszlek az életem felett.  
 
Jézus, Te vagy az én Uram. 
Te vagy az én Megváltóm.  
Te vagy az én Gyógyítóm.  
 
Meg vagyok váltva. Újjászülettem Krisztusban.  
Az Ő szent vére örökre megtisztított minden bűntől. 
Ez az igazság, mert Isten Igéje igazság.  
Köszönöm Neked, drága Jézusom! Ámen!  

Dicsőség az Úrnak! 
 

* Az idézett Igék a KSZE revideált Bibliából származnak, amely a King James kiadás számozását követi. 

A függőleges vonallal jelzett részek más fordításból származnak. 

 

 


